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Interpelacja w sprawie budowy chodnika w celu poprawy komunikacji pieszych
między ulicami Młyńską i Pszczyńską.

 Wydeptana przez  mieszkańców  ścieżka pomiędzy  w/w  ulicami   świadczy  o  potrzebie

powstanie chodnika w tym miejscu. Z dzikiego przejścia korzystają mieszkańcy okolicznych ulic

przylegających do ul Młyńskiej i Pszczyńskiej jego stan stanowi zagrożenie dla przechodzących.

W trosce o bezpieczeństwo mieszkańców zwłaszcza, że od 1 września najprawdopodobniej

zostanie  otwarte  przedszkole  nr11  przy  ul  Kownackiej,  jak  również  planowany  jest  remont  

ul.Pszczyńskiej składam zapytanie:

Czy możliwa jest budowa w tym miejscu chodnika oraz usytuowanie dodatkowego przejścia

dla pieszych wraz z połączeniem między chodnikiem a jezdnią w tym rejonie?

 Byłoby to dużym udogodnieniem dla mieszkańców.  

           Z poważaniem 
Ewelina Kukla
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